
Concept verslag raadsbegeleidingsgroep Bravis – 31 mei 2023

Aanwezig:
Sebastiaan Hamans, Christian Villée, Sjef van der Touw, Marco Schillemans (voorzitter), Martin van 
der Bijl, Jac Wezenbeek, Martijn Verbeek, Corrie van Leerzem, Paul Klaver, Esther van der Mark en 
Erik-Jan Blook (verslag)

Afwezig: 
Selda Bozkurt, Bejar Taher (agenda lid)

1. Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

Note: de griffier heeft na de vergadering contact gehad met Bejar Taher over deelname aan de 
werkgroep. De heer Taher wil graag agenda lid van deze werkgroep blijven.

2. Vaststellen verslag (t.b.v. openbare publicatie)
De vorige vergadering van de werkgroep was op 18 januari 2023. In het verslag van die vergadering 
staat dat het laatste verslag van de werkgroep nog niet openbaar is gemaakt en dat dat nog moet 
gebeuren. De griffie zal dat verslag nog voorleggen aan de leden van de raadsbegeleidingsgroep die 
eerder al in de werkgroep zaten.

De raadsbegeleidingsgroep stemt in met publicatie van het verslag van de bijeenkomst van 18 januari
jl. Er wordt aangegeven dat navraag gedaan moet worden of de presentaties openbaar zijn en de 
presentaties toevoegen aan het verslag. De griffie zal dit navragen alvorens het verslag te publiceren.

3. Scope en werkwijze werkgroep
Bij dit agendapunt is een aantal bijlagen opgenomen, namelijk:
1. Motie Co-creatie unilocatie Bravis ziekenhuis: deze motie vormde de aanleiding voor het 

opstarten van deze werkgroep
2. Verslag van de eerste bijeenkomst van de raadsbegeleidingswerkgroep van 2 maart 2020. In dit 

verslag staat de scope van de werkgroep zoals die destijds is besproken.

In het eerste verslag van de werkgroep staan 3 statements over het doel en focus van de 
raadsbegeleidingsgroep:
1. De status van deze werkgroep is informerend en informeel
2. De werkgroep richt zich op het monitoren van de uitvoering van de motie co-creatie
3. De werkgroep is er mede om vragen inwoners aan de raad en van raadsleden richting het 

ambtelijk apparaat te kanaliseren

De voorzitter vraagt of het goed is dat de werkgroep de drie voorgaande punten hanteert om de 
werkwijze te blijven toetsen. De voorzitter en de griffie hebben een belangrijke rol om de 
onderwerpen die in de raadsbegeleidingsgroep worden besproken hieraan te toetsen.

De voorgaande periode is een onafhankelijk adviseur ingezet om op onderdelen te adviseren. Dat is 
heel waardevol geweest en zou ook in deze periode het geval kunnen zijn.

De afspraak in de voorgaand periode was dat alle leden de informatie terugkoppelen naar de fractie, 
alle fracties zijn vertegenwoordigd en de raadsbegeleidingsgroep is a-politiek.



Werkgroep Grote projecten
De heer Klaver is mede aangeschoven om stil te staan bij het functioneren van de 
raadsbegeleidingsgroep en om vooruit te kijken. In de aanloop naar dit overleg heeft de heer Klaver 
informatie gedeeld over de mogelijkheid voor het opzetten van een werkgroep Grote projecten. De 
ontstaansgeschiedenis van Bravis kan je ook gebruiken voor andere (grote) projecten zodat de raad 
goed in positie komt. De vraag is dan wat zijn ‘grote projecten’. De gemeenten Dordrecht en Tilburg 
zijn goede voorbeelden en hebben op dit gebied al ervaring opgedaan. 

In de vergadering wordt over het doel en de opzet van een werkgroep Grote projecten van 
gedachten gewisseld. Bij ‘grote projecten’ kan op dit moment gedacht worden aan Cloetta en Bravis. 
Belangrijk is wel om te constateren dat het om projecten gaat. Projecten zijn eindig en concreet. De 
keuze wanneer iets een groot project is zou politiek kunnen zijn terwijl de werkgroep a-politiek is. 
Dat is een aandachtspunt. Wellicht dat een lijst met criteria kan helpen om te bepalen wanneer een 
project in aanmerking kan komen als ‘groot project’.  Let er daarbij op dat de werkgroep niet een 
‘dropzone’ wordt van het college.

Het gaat om projecten die uiteindelijk ook leiden tot besluitvorming in de raad. In Dordrecht is als 
afbakening genoemd dat het gaat om ‘een adviescommissie ter voorbereiding op besluitvorming in 
de raad’. 

De raad moet besluiten om een werkgroep Grote projecten in te richten. Daarbij beperken tot RO 
projecten.

Maak een raadsvoorstel met kwalitatieve criteria zodat je als raadsbegeleidingsgroep flexibel kan 
blijven. Uitgangspunt is te streven naar een vaste bezetting van de raadsbegeleidingsgroep.

Er is een breed draagvlak in de raadsbegeleidingsgroep om het voorstel verder uit te werken.

Sebastiaan en Paul zullen met ondersteuning van de griffie een voorstel gaan uitwerken.

4. Voortgang Bravis/Bulkenaar/Verbindingsweg
Op 10 mei  jl. is er een raadsbrief verstuurd met de laatste ontwikkelingen. Tevens zijn er van de 
week raadsvragen beantwoord. Daarmee is de raad volledig geïnformeerd. In de beantwoording is 
opgenomen dat voor de zomer de resultaten van de quick scan bekend worden.

Voorkeur is dat we de volgende vergadering bijgepraat worden over de resultaten van de quick scan. 
De griffie zal navragen wanneer de resultaten beschikbaar zijn. De raadsbegeleidingsgroep geeft er 
de voorkeur aan om gezamenlijk met de inwoners de resultaten gepresenteerd te krijgen. 

5. Rondvraag 
De heer Hamans constateert dat de raadsbegeleidingsgroep alleen werkt als afspraken over 
informeren ook nagekomen worden. Nu blijkt er voor gekozen te zijn dat de raad op een andere 
wijze is geïnformeerd.

6. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om …. uur. 


